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DROŠĪBAS KOMITEJA 
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Nr. 15. 

 

 

2024.gada 14.novembris 

Ķekavā, Ķekavas novadā  

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.09:15. 

 

Sēdes vadītājs – komitejas priekšsēdētājs Voldemārs Pozņaks. 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andris Vītols, Arnolds Keisters, Rihards Gorkšs, Valts Variks.  

Domes priekšsēdētāja vietnieks Aigars Vītols. 

Pašvaldības darbinieki –  

Izpilddirektore Jolanta Jansone; 

Izpilddirektores vietnieks Jolants Austrups; 

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Darba drošības un ugunsdrošības speciālists Mārtiņš Ansonskis; 

Ķekavas novada pašvaldības policija priekšnieks Māris Bomiņš.   

Uzaicinātās personas – privātpersonu saraksts protokola pielikumā. 

 

 

Darba kārtība 

1. INFORMATĪVS - par Everesta ielu, Lapeniekos, Ķekavas pagastā;  

2. Par grozījumiem Ķekavas novada sadarbības teritorijas civilās  aizsardzības komisijas 

nolikumā;  

3. Pašvaldības policijas atskaite par oktobra mēnesi;  

4. Par saistošo noteikumu “Par uguņošanas ierīču un skatuves pirotehnisko izstrādājumu 

izmantošanas laiku” apstiprināšanu.  

 

 

Sēdes norise fiksēta audio ierakstā. 
 

Voldemārs Pozņaks atklāj komitejas sēdi. 
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Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Voldemārs Pozņaks. 

Jautājumu nav, priekšlikumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina apstiprināt 

izsludināto darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 14.novembra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

1. INFORMATĪVS - par Everesta ielu, Lapeniekos, Ķekavas pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:01:30) 

Pozņaks informē, ka uzaicināti Everesta ielas iedzīvotāji un skaidro sēdes norises kārtību. Pozņaks 

izsaka cerības, ka šajā sēdē konfliktā iesaistītās puses panāks savstarpēju vienošanos, lai konfliktu 

izbeigtu. 

Pozņaks aicina uzaicinātās personas iepazīstināt ar sevi un klātesošie nosauc savu vārdu, uzvārdu. 

Pozņaks ziņo par radušos ilgstošo konflikta situāciju un vēsturiskajiem datiem šī procesa attīstībā.  

Komitejas locekļi pārrunā konflikta situāciju ar iedzīvotājiem, katrs pauž savu viedokli, pārspriež 

iespājamos risinājumus konflikta atrisināšanai. 

Pārrunās piedalās Andris Vītols, Arnolds Keisters, Voldemārs Pozņaks, Valts Variks, Jānis 

Zvaigzne, Jolanta Jansone, Jolants Austrups, Kristīne Danovska, uzaicinātās personas. 

Austrups uzdod jautājumu Mihailam Demidenokam, vai tad, ja tiks koriģēts Everesta ielas 

būvprojekts, nodrošinot piekļuvi viņa īpašumam, viņš šo būvprojektu akceptēs. 

Zvaigzne rāda kartē ielas ar pašvaldības statusu Everesta ielas apkārtnē. 

Demidenoks nesniedz skaidru atbildi, viņš vēlas piekļuvi pašvaldības ielai. 

Pozņaks rezumē situāciju – Everesta ielas iedzīvotāji piekrīt taisīt izmaiņas ielas būvprojektā un 

Mihails Demidenoks piekrīt saskaņot Everesta ielas būvprojektu, Pozņaks to noformējis 

priekšlikumā un nolasa klātesošajiem. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka - 

Pašvaldībai sagatavot informatīvo vēstuli Everesta ielas īpašniekiem par Drošības 

komitejas sēdē izlemto (iedzīvotāju izmaiņas būvprojektā ar piekļuvi nekustamajam 

īpašumam “Meža pļavnieki” un M.D. saskaņojumu), paralēli izskatot jautājumu par 

piespiedu naudas piemērošanu, ja panāktā vienošanās tiks izpildīta, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 



 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 11:34 līdz plkst.11:51. 

 
 

2. Par grozījumiem Ķekavas novada sadarbības teritorijas civilās  aizsardzības 

komisijas nolikumā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:14:08) 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumiem Ķekavas novada sadarbības teritorijas civilās  aizsardzības komisijas 

nolikumā”, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

 

3. Pašvaldības policijas atskaite par oktobra mēnesi 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:15:19) 

Bomiņš sniedz atskaiti par policijas darbu oktobra mēnesī. 

Jautājumu sadaļā piedalās Voldemārs Pozņaks, Māris Bomiņš. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Voldemāra Pozņaka - 

Atskaiti pieņemt zināšanai, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

 

 



 

 

4. Par saistošo noteikumu “Par uguņošanas ierīču un skatuves pirotehnisko 

izstrādājumu izmantošanas laiku” apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:20:24) 

Par jautājumu ziņo Māris Bomiņš – viņš informē, ka par saistošajiem noteikumiem iedzīvotāju 

priekšlikumi netika saņemti. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītājs aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par saistošo noteikumu “Par uguņošanas ierīču un skatuves pirotehnisko izstrādājumu 

izmantošanas laiku” apstiprināšanu” 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Andris Vītols, Arnolds Keisters, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Drošības komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.11:58 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)  Voldemārs Pozņaks 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)  Vija Milbrete 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 


